

COC Ensemble Studio Eligibility/Admissibilité

Eligibility

- While there is no official age limit for consideration in the program, it is a young artist program and participants are generally between 20 – 30 years of age.
- In order to be considered for this program, applicants must be Canadian citizens or permanent residents. Citizens of other countries who do not possess either a Canadian passport or permanent resident card are not eligible to apply for the program.
- To be eligible to participate in the Centre Stage competition, you must be available to the Canadian Opera Company for the preparation period of coachings and rehearsals prior to the competition proper.
- Participation in the competition is not a pre-requisite to be considered for membership in the Ensemble Studio. Conversely, winning the competition does not guarantee a place in the Studio.

Admissibilité

- Bien qu'il n'y ait aucune limite d'âge, les participant(e)s de ce programme de jeunes artistes ont généralement de 20 à 30 ans.
- Pour être admissible, les candidat(e)s doivent être citoyen(ne)s canadien(ne)s ou immigrant(e)s reçu(e)s. Les citoyen(ne)s d'autres pays qui ne possèdent ni passeport canadien ni carte d'immigrant reçu ne sont pas admissibles.
- Afin d'être admissible à la compétition Centre Stage, les candidat(e)s doivent être disponible pour la période préparatoire qui a lieu pendant les jours qui précèdent la compétition. Cette période comprend, entre autres, les répétitions et coachings musicaux.
- La participation à la compétition Centre Stage n'est pas une condition indispensable pour être admissible à l'Ensemble Studio. Également, remporter un prix à la compétition Centre Stage ne garantit pas l'adhésion d'un candidat dans l'Ensemble Studio.